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PRESENTACIÓ I PETICIÓ DE MANCANCES AL NOU 
DIRECTOR GENERAL DE LA POLICIA 

 

 
Per mitjà del present volem donar-li la benvinguda al Departament d’Interior i en el seu 
nou càrrec com a Director General de la Policia. USPAC és un sindicat representatiu al 
Consell de la policia, format per mossos i mosses, sense dependre de cap organisme 
sindical amb renom. Som un sindicat assembleari, transparent i format per una junta 
directiva amb un president, vice president, secretari, tresorer i vocals. Aprofitem per a 
dir-li que tots nosaltres restem a la seva disposició per a qualsevol dubte, aclariment, 
aportació d’idees i ajuda per un benefici pels ciutadans i pel nostre cos policial. 
  
El seu nomenament ve precedit per una etapa complexa amb un descrèdit constant de la 
tasca policial, on el seu predecessor, malauradament, no ha estat a l'alçada de les 
circumstàncies, ni internament: amb un immobilisme total pel que fa a la millora de les 
condicions laborals del CME, ni externament, al no realitzar una defensa efectiva dels 
membres del CME (pilar fonamental dins del Cos de Mossos d’Esquadra).  
 
En el seu nomenament se li ha reconegut que les seves responsabilitats “no són 
senzilles”, però “s’ha valorat el seu compromís”, alhora que es confia en vostè per tal 
que aporti “serenitat” als Mossos. Per tot això, l’encoratgem a desbloquejar les propostes 
de millora de condicions laborals que té sobre la taula, moltes d’elles sense CAP COST 
ECONÒMIC, només cal un esforç i voluntat perquè el servei policial, sigui, de veritat, un 
servei de qualitat. Volem que el nostre Director General, sigui, d’una vegada per totes, 
un referent per a tots els membres del CME i ens representi a tots nosaltres. 
 
Quan vulgui, li farem arribar els punts que tenim pendents de resoldre i que durant els 
anys ens han espoliat, així mateix, poder-nos equiparar amb la resta de funcionaris de 
Catalunya i tenir els mateixos drets Un punt important i molt reclamat des de fa anys és 
que el CME no té representació ni veu pròpia a funció pública (fet bastant greu i que ens 
ajudaria a desencallar molts tràmits, si estiguéssim presents en aquesta mesa). 
 

Així mateix, l’encoratgem a restablir les negociacions col·lectives i no únicament amb els 
sindicats afins a l’antic DGP i sobretot deixi enrere la persecució sindical feta pel Sr. 
BATLLE vers els sindicats “no afins”. Aquesta actuació per part del ex- Director General 
de la Policia ha estat denunciada per USPAC en diversos escrits, considerant una 
veritable “cacera de bruixes” que s’ha fet amb tots els sindicats representatius del CME, 
amb excepció del sindicat afí SAP-UGT ( http://www.sap-ugt.cat/ ) que inclou als seus 
derivats: AFITCME, SEIME i SICME. No s’escapa a ningú la vinculació de l’anterior 
Director General Sr. Albert Batlle amb el PSC-PSOE i del seu sindicat de capçalera UGT. 

  
 
 
 
 



    

                                                                                                                                                       94/2017 

2 

 

 
 
 
 
De fet, per si no té coneixement, des de l’any 2015 únicament han participat en els 
acords el Sr. Albert Batlle i el sindicat SAP-UGT. Cap altre sindicat representatiu els 
hi ha donat recolzament, fins al punt d’arribar a anul·lar-se pel TSJC les 
eleccions sindicals a mossos per la CONNIVÈNCIA CLARA I IL·LEGAL DEL SR. 
ALBERT BATLLE AMB EL SEU SINDICAT SAP-UGT. 
 

Per a finalitzar Senyor Director Pere Soler i Campins, fer incís que ens agradaria restablir 
una línia comunicadora, empàtica i amb ganes de dialogar entre sindicats i els diferents 
representants de l’Administració i que millor moment que fer-ho en aquests moments, 
on l’element vertebrador del Departament d’Interior està encapçalat per persones noves. 
Així doncs, quan la seva agenda li permeti, li sol·licitem una reunió per a tractar un 
seguit de qüestions, així com la nostra presentació personal. 
 

Acabem la present carta, recordant-li que la nostra Policia no ha de ser objecte de 
debat polític, ni tan sols ha de ser polititzada. Li demanem respecte per la nostra 
institució, i sobretot que ens deixin realitzar allò que millor sabem fer, protegir la 
ciutadania de Catalunya.  

 
 
Per tot això, sol·licitem: 
 

Que s’admeti aquesta sol·licitud, es doni tràmit a la mateixa. Així mateix poder restablir 
unes línies de comunicació, reals, entre sindicats i Administració, sense haver-hi 
“favoritisme sindicals”.  
 

 

Barcelona, 18 de juliol de 2017  

 

Director General de la Policia, Sr. Pere SOLER i CAMPINS  

DEPARTAMENT D’INTERIOR DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA  

          


